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ΜΕΛΗ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

1. Α.Καραμάνος, Πρύτανης, ως Πρόεδρος
2. Σ.Αγγελίδης, Αντιπρύτανης Οικονομικού Προγραμματισμού και Ανάπτυξης, 

ως μέλος ,
3. Χ.Ολύμπιος,  Αντιπρύτανης Ακαδημαϊκών Υποθέσεων και  Προσωπικού,  ως 

μέλος,
4.        Κ.Τσακουμάκης , Προϊστάμενος Γραμματείας, ως μέλος
5.        Αθ.Μιαούλης, Αν.Εκπρόσωπος Διοικητικού Προσωπικού, ως μέλος
6.        Γ.Στρατάκος, Φοιτητής, Εκπρόσωπος των φοιτητών, ως μέλος (απών).

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

1. Αδειες μελών ΔΕΠ.
2. Εγκριση δαπανών.
3. Ανάθεση έργου.
4. Εγκριση εσωτερικού κανονισμού λειτουργίας του Γυμναστηρίου του Γ.Π.Α
5. Σχετικά με έγγραφο του Τμήματος Γ.Βιοτεχνολογίας περί αποδοχής τριών θέσεων 

ΕΤΕΠ και μιας θέσης ΕΕΔΙΠ.
6. Σχετικά με αίτημα του Προϊσταμένου του Τμήματος Μηχανογράφησης.

ΘΕΜΑ 1  ον  : Αδειες μελών ΔΕΠ.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη: 

- Το με ημερ.29/11/01 έγγραφο του κ.Μ.Πολυσίου,  Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 23/12-3/1/2002 προκειμένου να μεταβεί στις Βρυξέλλες και στη 
Reims της Γαλλίας για συνεργασία με τα τμήματα Χημείας και Φαρμακευτικής των 
ομώνυμων Πανεπιστημίων.  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  ερευνητικά 
προγράμματα.  
-Το με ημερ.30/11/01 έγγραφο του κ.Π.Χαριζάνη,  Επ.Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 5/12-9/12/2001 προκειμένου να μεταβεί στη Γαλλία στα πλαίσια 
του  προγράμματος  ΠΛΑΤΩΝ.  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το 
ερευνητικό πρόγραμμα «Μελέτη της γενετικής δομής των πληθυσμών μελισσών στην 
Ελλάδα». 
-  Το  με  ημερ.3/12/01  έγγραφο  του  κ.Ε.Τζάμου,   Καθηγητή,  ενέκρινε   την  άδεια 
απουσίας του, από 6/12-7/12/2001 προκειμένου να μεταβεί στην Piacenza της Ιταλίας 
για να συμμετάσχει στην εναρκτήρια συνάντηση του ερευνητικού προγράμματος με 
θέμα: Ωχραταξίνη στα σταφύλια και το κρασί».
-  Το  με  ημερ.22/10/01  έγγραφο  του  κ.Ν.Λορέντζου,  Αν.Καθηγητή,  ενέκρινε  την 
άδεια  απουσίας  του  από  2-16/9/01  προκειμένου  να  μεταβεί  στην  Ισπανία  για  να 



παρουσιάσει το ερευνητικό του έργο σε μέλη του διδακτικού προσωπικού και τους 
μεταπτυχιακούς φοιτητές του Παν/μιου Corunia. H μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για 
το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.27/11/01 έγγραφο του κ.Γ.Καρτσούνη, ενέκρινε την άδεια απουσίας του 
από 3-6/12/01 προκειμένου να μεταβεί  στη Γερμανία για να παραστεί  στο ετήσιο 
συνέδριο του Προγράμματος  της Κοινωνίας  της  Πληροφορίας  .  Η μετακίνηση θα 
γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-  Το  με  ημερ.27/11/01  έγγραφο  του  κ.Ν.Λορέντζου,  Αν.Καθηγητή,  ενέκρινε  την 
άδεια  απουσίας  του  από  18-20/12/01  προκειμένου  να  μεταβεί  στην  Corunia της 
Ισπανίας  ως εξεταστής Διδακτορικής διατριβής του αντίστοιχου Πανεπιστημίου . H 
μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.5/12/01 έγγραφο του  κ.Χ.Ολύμπιου, Αντιπρύτανη, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας  του  από  6-7/12/01  προκειμένου  να  μεταβεί  στη  Θεσ/νίκη  για  να 
συμμετάσχει στο Ελληνοολλανδικό Συνέδριο για την «Ελληνική Γεωργία του 2010». 
H μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα
-  Το  με  ημερ.2/12/01  έγγραφο  του  κ.Η.Ηλιόπουλου,  Αν.Καθηγητή,  ενέκρινε  την 
άδεια απουσίας του στις 4/12/01 προκειμένου να μεταβεί στο Ηράκλειο Κρήτης στο 
ΙΤΕ. H μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα
- Το με ημερ.5/12/01 έγγραφο του κ.Κ.Παπαγεωργίου, Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας του από 10-11/12/01 προκειμένου να μεταβεί στους Δελφούς για να λάβει 
μέρος σε σεμινάριο Διευθυντικών Στελεχών της ΠΑΣΕΓΕΣ.  H μετακίνηση θα γίνει 
αδαπάνως για το Ιδρυμα
- Το με ημερ.4/12/01 έγγραφο του  κ.Σ.Βέμμου, Επ.Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας  του  από  19/12-7/1/02  προκειμένου  να  μεταβεί  στην  Αγγλία  για 
προσωπικούς λόγους.
-  Το  με  ημερ.10/12/01  έγγραφο  του  κ.Σ.Κυρίτση,  Καθηγητή,  ενέκρινε  την  άδεια 
απουσίας  του  από  13-15/12/01  προκειμένου  να  μεταβεί  στο  Βουκουρέστι  για  να 
λάβει  μέρος  στο  Μεταπτυχιακό  Πρόγραμμα  του  Γεωπονικού  Παν/μίου  του 
Βουκουρεστίου  όπου  διδάσκει  το  μάθημα  «Ανανεώσιμες  Πηγές  Ενεργείας».  H 
μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.11/12/01 έγγραφο του κ.Π.Κατινάκη, Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας  του  από  11-14/12/01  προκειμένου  να  μεταβεί  στο  Ηράκλειο  Κρήτης 
προκειμένου  να  διδάξει  στο  Πρόγραμμα  Μεταπτυχιακών  Σπουδών του  Τμήματος 
Βιολογίας του Παν/μίου Κρήτης. H μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-  Το  με  ημερ.26/11/01  έγγραφο  του  κ.Π.Καρακατσούλη,  Καθηγητή,  ενέκρινε  την 
άδεια απουσίας του από 3-7/12/01 προκειμένου να μεταβεί στη Βόννη της Γερμανίας, 
ως  εκπρόσωπος  της  χώρας,   για  να  λάβει  μέρος  στη  Διεθνή  Διάσκεψη  Γλυκέων 
Υδάτων. H μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.21/11/01 έγγραφο του κ.Α.Παυλόπουλου, Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας  του  από  29/11/-1/12/01  προκειμένου  να  μεταβεί  στις  Βρυξέλλες  ως 
εκπρόσωπος του Δ.Σ. του ΙΚΥ για να λάβει μέρος στην συνάντηση της  ACA.  H 
μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
Επίσης το  Πρυτανικό Συμβούλιο  αφού έλαβε υπόψη :
α) την απόφαση της Γ.Σ. (συνεδρία: 8.11.01) του Τμήματος Φυτικής Παραγωγής
β) το άρθρο 17 παρ.1 εδ.β΄του Ν.1268/82
ενέκρινε :
την άδεια απουσίας της  κ.Π.Μπεμπέλη, Επ.Καθηγήτριας, κατά μία (1) ημέρα ανά 
εβδομάδα, προκειμένου να διδάξει  στο Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας το μεταπτυχιακό 
μάθημα «Βιοποικιλότητα Γενετικοί Πόροι και Βιοτεχνολογία στη Γεωργία» κατά το 
χειμερινό  εξάμηνο του ακαδ.έτους 2001-2002. 



Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο  αφού έλαβε υπόψη :
α) την απόφαση της Γ.Σ. (συνεδρία:28.11.01) του Γενικού Τμήματος 
β) το άρθρο 17 παρ.1 εδ.β΄του Ν.1268/82
ενέκρινε :
την  άδεια  απουσίας  του   κ.Γ.Σταμάτη,  Επ.Καθηγητή  ,  στις  28  και  29/11/01 
προκειμένου να διδάξει  στα πλαίσια του Μεταπτυχιακού Προγράμματος  Σπουδών 
του  Πανεπιστημίου  Πατρών  το  μάθημα  «Περιβαλλοντική  Υδρογεωλογία  – 
Προστασία Υδροφόρων από Μόλυνση και Ρύπανση». 

Επίσης  το Πρυτανικό Συμβούλιο  αφού έλαβε υπόψη :
α) την απόφαση της Γ.Σ. (συνεδρία: 8.11.01) του Τμήματος Φυτικής Παραγωγής
β) το άρθρο 17 παρ.1 εδ.β΄του Ν.1268/82
ενέκρινε :
την άδεια απουσίας του  κ.Δ.Μπιλάλη, Λέκτορα, κατά μία (1) ημέρα ανά εβδομάδα, 
προκειμένου να διδάξει  στο Πανεπιστήμιο  Ιωαννίνων στο Τμήμα Διαχείρισης  και 
Οργάνωσης Γεωργικών Εκμεταλλεύσεων Αγρινίου το μάθημα «Γενική Γεωργία» και 
«Ειδική Γεωργία» κατά το χειμερινό και εαρινό εξάμηνο του ακαδ.έτους 2001-2002, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του ΠΔ.407/80.
- Το με ημερ.27/11/01 έγγραφο του. κ.Ι. Βαρώτσου, Υπαλλήλου, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 29/11-2/12/2001 προκειμένου να μεταβεί στο Παν/μιο Θεσσαλίας 
και στο Παν/μιο Μακεδονίας στη Θεσ/νίκη προκειμένου να συναντηθεί στην Σύνοδο 
Πρυτάνεων  με  τον  Υπουργό  Παιδείας  για  θέματα  των  ΑΕΙ  και  Διοικητικού 
Προσωπικού  των  ΑΕΙ.  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το  πρόγραμμα 
«Κινητικότητα ερευνητών του Γ.Π.Α.» 

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αφού  έλαβε  υπόψη  το  με  ημερ.12/12/01 
έγγραφο  του  κ.Εμ.Αναγνωσταρά,  μέλος  ΕΤΕΠ,  αποφάσισε  την  παράταση  της 
προθεσμίας ανάληψης υπηρεσίας εκ μέρους του για το χρονικό διάστημα τριών (3) 
μηνών  διότι  για   λόγους  υγείας  αδυνατεί  να  προσέλθει  στην  υπηρεσία  του  έως 
16/12/01.

ΘΕΜΑ 2  ον  : Εγκριση δαπανών  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο του Γ.Π.Α. ενέκρινε, στα πλαίσια του εγκριθέντος από 
τη Σύγκλητο προϋπολογισμού του Ειδικού Λογαριασμού Κονδυλίων της Έρευνας τις 
κατωτέρω δαπάνες:

1) 24.000 δρχ. για ανθοδετικές συνθέσεις.
2) 49.000 δρχ. για την πραγματοποίηση γεύματος σε Κύπριους Καθηγητές.
3) 550.800 δρχ. για τη δεξίωση των Προέδρων των Διοικητικών Συμβουλίων Τ.Ε.Ι. 

και Α.Ε.Ι. καθώς και για το γεύμα εργασίας κατά τη διάρκεια της Συνόδου των 
Πρυτάνεων που πραγματοποιήθηκε στο Γ.Π.Α.

4) 16.136  δρχ.  για  την  παραγωγή  CD για  τις  προτάσεις  των  Μεταπτυχιακών 
Προγραμμάτων.

5) 45.000 δρχ. για τη στείρωση και εμβολιασμό σκύλων.
6) 305.000 δρχ. για αγορά χριστουγεννιάτικων καρτών.

Οι ανωτέρω δαπάνες θα βαρύνουν τα αποθεματικά της Επιτροπής Ερευνών.



Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο ενέκρινε για τις ανάγκες της Εβδομάδας
Γεωπονικού Πανεπιστημίου τις κατωτέρω δαπάνες:

1) 555.072  δρχ.  για  δαπάνες  διαφήμισης  της  Γεωπονικής  Εβδομάδας  στο  Star 
Channel.

H ανωτέρω  δαπάνη  θα  βαρύνει  το  ερευνητικό  πρόγραμμα  «Γεωπονική 
Εβδομάδα».

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο ενέκρινε :
1) 646.800 δρχ. για την πληρωμή αντίτιμων σίτισης φοιτητών που διαμένουν σε 

φοιτητικές εστίες για το μήνα Οκτώβριο 2001.
2) 7.499.520  δρχ.  για  τη  σίτιση  των  φοιτητών  κατά  το  μήνα  Νοέμβριο  του 

τρέχοντος ακαδημ.έτους.
Η  ανωτέρω  δαπάνη  θα  βαρύνει  το  Πρόγραμμα  «Εκπαιδευτικές  Εκδρομές 

Φοιτητών του Γ.Π.Α.»

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο  ενέκρινε τη δαπάνη 300.000 δρχ. για αμοιβή 
της  κ.Γ.Παναγοπούλου,  δασκάλας  χορού,  έναντι  του  ποσού  των  650.000  δρχ. 
(σύμφωνα  με  την  σύμβασή  της  για  το  ακαδημαικό  έτος  2001-2002).  Η  σχετική 
δαπάνη  θα βαρύνει τα αποθεματικά της Επιτροπής Ερευνών του Γ.Π.Α.

Eπίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο ενέκρινε τη δαπάνη 28,38 ευρώ  και 25,36 
ευρώ για επιπρόσθετη αμοιβή στις κ.κ. Αλεξάκη Στέλα και Νίκη Τσίγκα , αντίστοιχα, 
οι  οποίες  εργάσθηκαν  για  τον  καθαρισμό  των  αμφιθεάτρων  μετά  από πάρτυ  των 
φοιτητών. Η σχετική δαπάνη θα βαρύνει το πρόγραμμα «Επισκέψεις μαθητών στο 
Γ.Π.Α.».

ΘΕΜΑ 3  ον  : Ανάθεση έργου.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο,  αποφάσισε την ανάθεση έργου από 1/12/01 έως 
31/12/01 στον κ.Κ.Τσόχα,  ιατρό του Ιδρύματος.  Η σχετική δαπάνη , θα βαρύνει τα 
αποθεματικά της Επιτροπής Ερευνών του Γ.Π.Α.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο  ενέκρινε την αναπροσαρμογή της αμοιβής 
της κ.Φανού Στέλλας στο ποσόν των 470.000 δρχ. από 18/11/01 σύμφωνα με την 
αναπροσαρμογή που έγινε στο προσωπικό των ΕΠΕΑΕΚ από 1/9/01.

Επίσης το  Πρυτανικό Συμβούλιο, αποφάσισε την εκ νέου ανάθεση έργου στο 
Γραφείο «Σταυρούλα Μαυρέα-Γούγα Τεχνικοοικονομικές Μελέτες», για το χρονικό 
διάστημα από 1/1/02-31/3/02. 
 Η σχετική δαπάνη, θα βαρύνει τα αποθεματικά της Επιτροπής Ερευνών του Γ.Π.Α.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  το  οποίο  αποτελεί  την  Επιτροπή 
Παρακολούθησης Έργων Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ., σύμφωνα με τον Κανονισμό Λειτουργίας 
των Έργων που εγκρίθηκε  από την Σύγκλητο του Γ.Π.Α.  (Συνεδρία:205/12.9.96), 
αποφάσισε  την  εκ  νέου  ανάθεση  έργου  για  χρονικό  διάστημα  από  1/1/02  μέχρι 
31/3/02  στη  κ.Ε.Πάνου  για  την  κάλυψη  των  αναγκών  του  Γραφείου  Πρακτικής 
Ασκησης των Φοιτητών του ΓΠΑ. Οι σχετικές δαπάνες θα βαρύνουν προσωρινά τα 
αποθεματικά  της  Επιτροπής  Ερευνών  και  θα  επιστραφούν  όταν  θα  κατατεθεί  η 
χρηματοδότηση του έργου  «Πρακτική άσκηση φοιτητών».



Επίσης   το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  το  οποίο  αποτελεί  την  Επιτροπή 
Παρακολούθησης Έργων Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ., σύμφωνα με τον Κανονισμό Λειτουργίας 
των Έργων που εγκρίθηκε  από την Σύγκλητο του Γ.Π.Α.  (Συνεδρία:205/12.9.96), 
αποφάσισε την εκ νέου ανάθεση έργου για το χρονικό διάστημα από 1/1/02 μέχρι 
31/3/02 στις  κατωτέρω  : 

Περηφάνου Σοφία
Βαγιωνάκη Αφροδίτη
Αθανασοπούλου Ευαγγελία
Κοτοπούλου Σωτηρία
Φραγκογεώργη Γαρυφαλλιά
Σπυροπούλου Ευρυδίκη

οι οποίες εργάζονται στα  Προγράμματα Μεταπτυχιακών Σπουδών του Γ.Π.Α.
 Οι  σχετικές  δαπάνες  θα  βαρύνουν  προσωρινά  τα  αποθεματικά  της  Επιτροπής 
Ερευνών  και  θα  επιστραφούν  όταν   κατατεθούν  οι  χρηματοδοτήσεις  των 
μεταπτυχιακών προγραμμάτων. 
Επίσης  το  Πρυτανικό  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  το οποίο  αποτελεί  την  Επιτροπή 
Παρακολούθησης Έργων Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ., σύμφωνα με τον Κανονισμό Λειτουργίας 
των Έργων που εγκρίθηκε  από την Σύγκλητο του Γ.Π.Α.  (Συνεδρία:205/12.9.96), 
αποφάσισε την εκ νέου ανάθεση έργου για το χρονικό διάστημα από 1/1/02 μέχρι 
31/3/02  στις  κ.κ.Μ.Ντάβαρη  και  Π.Στυλιανού  οι  οποίες  εργάζονται  στο  έργο 
ΕΠΕΑΕΚ  του  Γ.Π.Α.  «Γραφείο  Σταδιοδρομίας-  Διασύνδεσης  του  Γ.Π.Α.»  Οι 
σχετικές δαπάνες θα βαρύνουν προσωρινά τα αποθεματικά της Επιτροπής Ερευνών 
και θα επιστραφούν όταν  κατατεθεί η χρηματοδότηση του εν λόγω έργου. 

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αποφάσισε  την  ανάθεση  έργου  για  το 
χρονικό  διάστημα  από  31/12/01  μέχρι  28/2/02  στον  κ.Ο.Καίρη,  προκειμένου  να 
συνδράμει  τόσο  στο  Ερευνητικό  Πρόγραμμα  της  Παραγωγικότητας  των 
Αγροκτημάτων όσο και στο έργο του Γραφείου Δημοσίων Σχέσεων του Γ.Π.Α. Το 
σχετικό ποσόν (150.000 δρχ. μηνιαίως μεικτά, πλέον των εργοδοτικών εισφορών) θα 
καταβληθεί  από  το  Ταμείο  της  Εταιρείας  Αξιοποίησης  και  Διαχείρισης  της 
Περιουσίας  του  Γ.Π.Α.  στην  Γραμματεία  της  Ερευνας  του  Γ.Π.Α.  για  τη 
χρηματοδότηση του Ερευνητικού Προγράμματος «Βελτίωση της Παραγωγικότητας 
των Αγροκτημάτων».

ΘΕΜΑ  4  ον  :  Εγκριση  εσωτερικού  κανονισμού  λειτουργίας  του  Γυμναστηρίου  του   
Γ.Π.Α

Αναβάλλεται για την επόμενη συνεδρία του Πρυτανικού Συμβουλίου.

ΘΕΜΑ  5  ον  :  Σχετικά  με  έγγραφο  του  Τμήματος  Γ.Βιοτεχνολογίας  περί  αποδοχής   
τριών θέσεων ΕΤΕΠ και μιας θέσης ΕΕΔΙΠ.

To Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη:
α) την απόφαση του Πρυτανικού Συμβουλίου (Συνεδρία: 25/10/01)
β) την πρόταση του Τμήματος Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας (Συνεδρία: 23/11/01) περί 
αποδοχής  τριών  (3)  θέσεων  ΕΤΕΠ  και  μιας  (1)  θέσης  ΕΕΔΙΠ  που  ενέκρινε  το 
Υπουργείο Εθνικής Παιδείας και Θρησκευμάτων, από το ανωτέρω Τμήμα



αποφάσισε την κατανομή τριών (3) θέσεων ΕΤΕΠ και μιας (1)  θέσης ΕΕΔΙΠ στο 
Τμήμα Γ.Βιοτεχνολογίας.

ΘΕΜΑ 6  ον  : Σχετικά με αίτημα του Προϊσταμένου του Τμήματος Μηχανογράφησης.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού εξέτασε το σχετικό αίτημα του Προϊσταμένου 
του Τμήματος Μηχανογράφησης για επαναφορά της κ.Μ.Δημοπούλου στο Γραφείο 
Μηχανογράφησης δεν αποφάσισε σχετικά προκειμένου να έχει και την άποψη της 
κ.Δ.Σαλασίδου.

Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση λύεται η συνεδρίαση.

 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

ΑΝΔΡ.ΚΑΡΑΜΑΝΟΣ     Π.ΜΠΑΚΑ


